
Zápis z  44. jednání osadního výboru v Šachově 

 

 

Datum jednání: 19.10.2016 

 

Přítomní členové osadního výboru:  Adamcová Hana, ing. Susová Marta, ing. Krupka Pavel, 

                                                              Řeháková Libuše, Filípek Jozef 

Omluveni:   - 

Hosté:   - 

 

Program:  1) Ping-pongový turnaj 

                  2) Adventní koncert 

                  3) Fotosoutěž 

                  4) Nákup stolů s lavicemi 

                  5) Žádost o finanční příspěvek na rok 2017 

                  6) Provozní záležitosti chodu obce 

                   

1) Ping-pongový turnaj je naplánován na sobotu 12.11.2016 v Penzionu Bílý mrak u 

Susových, registrace hráčů v 9:00, začátek turnaje v 9:30 

- domluveno vytištění pozvánek, nákup občerstvení, ceny pro vítěze a vytvoření hracích 

tabulek 

2) Adventní koncert proběhne v šachovském kostele v sobotu 17.12.2016 od 15:00 hod. 

- vystoupí Prausův pěvecký sbor z RK pod vedením Dagmar Zemánkové a pan Smolík 

z Holic – hra na nově zrestaurované varhany 

- domluveno zajištění pozvánek včetně distribuce po okolí Šachova, občerstvení pro 

účinkující i posluchače a napečení vánočního cukroví 

3) Fotosoutěž o nejlepší fotky ze života na Šachově – osadní výbor navrhl uspořádat tuto 

akci, s tím, že šachováci budou posílat své nejlepší fotografie v digitální podobě na určenou 

e-mailovou adresu v průběhu měsíců listopad 2016 – září 2017, poté budou v září – říjnu 

2017 vyhodnoceny nejhezčí fotografie a z nic se nechá vyrobit kalendář na rok 2018 

- o záměru této akce budeme občany informovat na pozvánce na ping-pongový turnaj 

  4)  Nákup stolů s lavicemi – (tzv. pivní sety) – členové OV se dohodli na doplnění vybavení 

       stanů o stoly a lavice v ceně cca 8.000,- Kč z peněz rozpočtu 2016 pro OV Šachov - 

      – projednat s MěÚ Borohrádek 

5) Žádost o finanční příspěvek – OV sepíše žádost o finanční příspěvek na příští rok 2017 

ve výši 40.000,- Kč na zajištění pořádání kulturních a sportovních akcí a na vybudování 

zázemí hřiště u vodojemu 

  6)  Chod obce  

       -  Nadále trvá dotaz, jak to vypadá s velkoobjemovými kontejnery, které měly být vyměněny 

        za stávající zvonové, jak to vypadá se řešením dopravní situace při příjezdu do obce ve 

        směru od Zdelova (zákaz stání aut ve vozovce) a jak to bude s opravou hřbitovní zdi  

     -  Dále žádáme o pročištění příkopu dešťové vody podél cesty (pod Filípkovými směrem 

        k lesu, naproti zahradě pana Hloupého) 

     - paní Adamcová Helena, čp.26 na konci Šachova vlevo u lesa žádá o otočení rozhlasu 

       

 

 

Předběžný termín dalšího jednání:   prosinec 2016  

 

V Šachově dne 19.10.2016 

Zapsala: Adamcová Hana 


